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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági és 
Városfejlesztési Bizottságának 2023. augusztus 16. (szerda) napján 9 órakor Szekszárd 
Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatalának Polgármesteri Tárgyaló termében megtartott 
rendkívüli, nyilvános üléséről. 
 
Jelen vannak:    Bomba Gábor elnök; 

Rácz Zoltán elnökhelyettes; 
Máté Péter bizottsági tag; 
Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér bizottsági tag; 

 
Tanácskozási joggal megjelentek: Móra Viktória képviselő; 

Murvai Árpád képviselő 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető; 

     dr. Gerzsei Edit igazgatóságvezető; 
Magyar Károly igazgatóságvezető; 
Kocsis Anikó osztályvezető; 
Szántóné Karl Rita osztályvezető; 
Zsiga Marianna osztályvezető; 
Magyarné Somogyvári Tünde osztályvezető; 

 
Meghívott:    Bíró Péter kérelmező 
 
Bomba Gábor elnök köszönti a megjelenteket, majd megállapítja, hogy a bizottságból 4 
bizottsági tag jelen van, a bizottság határozatképes. Az elnök az ülést 9 órakor megnyitja. 
 
Bomba Gábor elnök: A kiküldött napirendekhez képest egy plusz napirendünk jött, a felnőtt 
háziorvosi rendelő kialakítása Szekszárdon, egy mérföldkő módosítási igény. Javasolnám ezt 
napirendre venni, ez ki lett küldve egyébként. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a „Javaslat a „TOP-6.6.1-16-SE1-2020-00004 azonosítószámú 
Felnőtt háziorvosi rendelők kialakítása Szekszárdon” című pályázat keretében mérföldkő 
módosítási igényre” tárgyú új napirendi pont nyilvános ülésre való felvételére vonatkozó 
javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott. 
 
Bomba Gábor elnök: Egy zárt üléses napirendünk van, amely az interaktív könyvtár, levéltár 
kialakítása, homogén szerverek és tárolók beszerzése tárgyú eljárás megindításáról szól. 
 
Az elnök a zárt ülés napirendjének elfogadására tesz javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen 
szavazattal egyhangúlag elfogadott. 
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Az elnök szavazásra teszi fel a bizottság napirendjének elfogadására irányuló javaslatot, 
amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és az alábbi napirendet 
állapította meg: 
 

NAPIREND 
 
1. napirendi pont: 
Szekszárd, 7458 hrsz-ú út szilárd burkolattal történő ellátásával kapcsolatos kérelem 
(135. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 
Előadó: Magyar Károly igazgatóságvezető 
Meghívott: Kérelmező 
 
2. napirendi pont: 
A Szekszárd Alsóutca-Csatár-Bakta 2023 Civil Egyesület közterület használati díj mellőzése 
iránti kérelme  
(136. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 
Előadó: dr. Varga András osztályvezető 
 
3. napirendi pont: 
Javaslat a „TOP-6.6.1-16-SE1-2020-00004 azonosítószámú Felnőtt háziorvosi rendelők 
kialakítása Szekszárdon” című pályázat keretében mérföldkő módosítási igényre 
(138. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Gerzsei Edit igazgatóságvezető 
Előadó: Kocsis Anikó osztályvezető 
 
ZÁRT ÜLÉS: 
 
4. napirendi pont: 
Javaslat az „Új interaktív könyvtár és levéltár kialakítása Szekszárdon” elnevezésű projekt 
eszközbeszerzési feladatainak ellátására kiírandó „Homogén szerverek és tárolók 
beszerzése” tárgyú központosított közbeszerzési eljárás (DKÜ portál) megindítására  
(137. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Gerzsei Edit igazgatóságvezető 
Előadó: Magyarné Somogyvári Tünde osztályvezető 

 
1. napirendi pont: 
Szekszárd, 7458 hrsz-ú út szilárd burkolattal történő ellátásával kapcsolatos kérelem 
(135. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 
Előadó: Magyar Károly igazgatóságvezető 
Meghívott: Kérelmező 
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Bomba Gábor elnök: Jelen van a kérelmező is, a beérkezett kérelem alapján a kérelmező saját 
forrásból az utat szeretné előtte megcsinálni és ehhez kéri a bizottság engedélyét. Karcsi, 
szeretnéd-e kiegészíteni? 
 
Magyar Károly igazgatóságvezető: Igen, köszönöm a szót. Tisztelt bizottság, tisztelt 
jelenlévők! Csak annyit szeretnék mondani, hogy ez egy viszonylag régebbi ügy, itt ül a 
kérelmező úr is. Kb. 100 folyóméter hosszan lévő, jelenleg földes útról beszélünk a Csomorika 
dűlőben. A kérelmező már kért árajánlatokat, megkeresett kivitelezőket, küldött nekünk egy 
árajánlatot, amiben kapott egy árat, konkrétan 3 millió forint körüli díjat erre a 100 méteres 
útnak a betonfelülettel való ellátására. Azt kérte tőlünk, adjunk ki rá közútkezelői engedélyt, 
ezt először én nem adtam ki, mert én úgy ítélem meg, hogy ez az összeg a mi szemünkben lévő 
árakhoz képest kevés, tehát én attól félek, megmondom őszintén, hogy olyan minőségi út 
készül el, amit utána, ha mi átveszünk kezelésbe és bajunk lesz vele, akkor csak a bajt húzzuk 
magunkra. A kérelmező, aki hozta a kivitelezőt, mi őt itt helyben nem ismerjük, nyilván ez nem 
jelenti azt, hogy nem jó, nem ezt akarom prédikálni, csak nem ismerjük, tehát igazából ezért 
találtuk ki ezt az átmenetinek gondolt megoldást, hogy amit beadott kérelmében, abban volt 
egy rétegrend, az rendben van, tehát azt megfelelőnek találjuk. Ha úgy megoldják, tehát úgy 
megépítik ezt az utat, ahogy ott a rétegrendben szerepel, nyilván ezt mi tudjuk ellenőrizni is 
közben, tehát a munkálatok közben, akkor arra gondoltunk, hogy 3 évig nem vennénk át 
fenntartásba, hanem ott maradna az úrnál, tehát aki gyakorlatilag fizeti az egészet és ha 3 év 
alatt nem történik az úttal semmi olyan, hogy a minőségét károsan befolyásolná, nem viszi el 
a víz, nem tűnik el a teteje stb., akkor azt gondolom, hogy 3 év után átvehetné az 
önkormányzat fenntartásba. Gyakorlatilag erről szól az előterjesztés és most, amit ki kéne 
adnunk, az a közútkezelői engedély, amiben ezek a feltételek szerepelnek, hogy ő 
megvalósíthassa a betonozást. Köszönöm. 
 
Bíró Péter: 17 évig tanítottam Palánkon a középiskolában. Klíma nagykövet vagyok és 
projektmenedzser és a szóban lévő telekhez vezető út a legkritikusabb szakasza annak a 305 
méternek, amely a Lisztes tetőt és a Pénzes tetőt köti össze. Ez borturizmus szempontjából, 
telek és lakáshasználat szempontjából egy kritikus szakasz, nagyon sokan vannak úgy, hogy ezt 
a szakaszt szeretnék megjavíttatni vagy használhatóvá tenni. Az elmúlt időszakban nyáron 127 
ilyen kérelmező aláírást gyűjtöttem össze, köztük Szabó János, Mayer Mátyás, a Tóth Lajos 
Pincészet támogatásával, a Szép Kertészet támogatással, hiszen nekik is vállalkozást segítő az 
a lejárható szakasz, amely a Lisztes tetőről jön lefele. Ezek az utak, a Lisztes tető, Lisztes völgy, 
Faddi völgy utak, ezek egy jármű szélességűek és gyakoriak a csőtörések ezeken a szakaszokon, 
tehát tehermentesítő útként is szerepel. Ez a 127 aláírás, amelyhez még 30 ígéretet is kaptam, 
arra szolgálna, azt a kérést képviselem most itt, hogy ennek a sok helyrajzi számon lévő 
tulajdonosnak a kérését tolmácsoljam, illetve a szolgáltató kérését tolmácsoljam, a teljes 
szakasz legyen biztonságossá téve. Ennek a legkritikusabb része az a 100 méteres szakasz, ezt 
vállalom én, hogy ezt megépíttetem. Az imént hangzott előterjesztés alapján furcsának 
találom egy kicsikét, hogy 30 éven keresztül minden felelősséget elhárított a város, hogy 
kezelje ezt az utat. Nem tudtuk ezt az utat úgy használni, ahogy kellett volna, ennek vannak 
tragédiái is, 2 ember meghalt, tehát ez egy elég komoly ügyre kerekedett most már. Azt 
gondolom, hogy a városnak is kéne ezt az utat megépíteni, illetve helyrehozni azon túl, hogy 
ilyen támogatás jött már össze. 55 vízigény van a telkekhez, ahol már be is vezették az optikai 
kábeleket a Tarr rendszernél, tehát itt egy olyan lakórész övezet alakul ki, amely a városnak 
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azért a versenyképességét segíti. 40 ezres város volt, amikor én még iskolás voltam Szekszárd, 
most 27 ezer valamennyi lakosa van. Ennek a várospolitikának egy része is az, hogy mennyire 
engedjük élhetőbbé tenni a várost és engedjük-e használni az adott területeket. Amit én 
képviselek, ezektől a taxitársaságoktól, a mentőszolgálattól, autószerviz vállalkozások, akik 
mentőszolgálatokat, biztonsági szolgálatokat végeznek, illetve polgár egyesülettől. A 
spekuláció híre jár itt városban, hogy olcsóbbá kívánják tenni a telket és ezáltal felvásárolni és 
diszkriminálni a lakosokat. Ezt szerettem volna elmondani, és kérem szépen, hogy az 
előterjesztés, illetve az útnak a helyrehozatalát a város segítse. Köszönöm szépen. 
 
Bomba Gábor elnök: Köszönjük szépen, akkor legyen szíves itt hagyni a dokumentumokat, 
most abban tárgyalunk, illetve az van napirenden, az Ön kérelme, meg fogjuk vizsgálni az 
egyéb lehetőségeket is. 
 
Bíró Péter: Annyival szeretném kiegészíteni, hogy a 100 méteres szakaszhoz szinteket is kell 
egybehangoljunk a lankásítás területén, mert olyan meredekségek lépnek elő, amelyek még 
betonozáshoz is szükségesek és a 100 méteres kérelemben csak a betonozási támogatásom 
van benne, anyagi támogatásom. Ahhoz kérek még hozzájárulást, hogy az előtte és utána levő 
szakaszokat is egységesíteni tudjuk ebben az építkezésben. Köszönöm. 
 
Bomba Gábor elnök: Karcsi, van ennek valami akadálya vagy kifogásunk van-e ez ellen? 
 
Magyar Károly igazgatóságvezető: Hadd kérdezzem meg, ez csak földmunkát jelent ez a 
lankásítás? Milyen típusú munkára kell gondolni itt? 
 
Bíró Péter: Föld átvitelére a Pintes tetős mélyedésbe, ugyanis ami jön a Bor utcától felfele út, 
ezen a szakaszon egy kis mélyedésbe megy át és aztán megint újra emelkedik, tehát ezt a 
szintet kellene a Csomorika dűlő, a Pintes tető fele is kiegyenesíteni szög szempontjából, hogy 
ne legyen benne luk és akkor a feljárhatóság is sokkal könnyebb lenne, hiszen a meredekség, 
egy bizonyos pont olyan magas lett az engedély nélküli szomszéd általi út, műtárgy 
létrehozásával, hogy ott nem nagyon tudnak felmenni az autók, főleg, hogy ha hátul teher is 
van a járműben. 2 szakasznak kellene a szintezését megoldani, a Pintes tetőnél, illetve a 
Csomorika dűlőnél a telekhatáron áll, ahol szintén egy engedély nélküli műtárgyépítés történt 
a szomszéd jóvoltából. 
 
Magyar Károly igazgatóságvezető: Akkor, ha jól értem, ez földmunkát jelent, tehát A-ból B-be 
vinni a földet és ott valamilyen módon tömöríteni.  
 
Bíró Péter: Így van. Itt most megvan megint a lehetősége annak, hogy a víz újra kimossa ezt a 
tömörítést, ha nincsen rajta betonozás vagy szilárd burkolat. Korábban aszfaltozási munkákra 
kértünk árajánlatot, viszont mart aszfaltos és aszfaltos út az gondozásigényes, erre ott nincs 
kapacitás, ezért döntöttünk a betonozás mellett, tehát egy vízelvezető réteget szeretnénk 
felhordani az útra. A gyalogosok számára is most járhatatlan az út.  
 
Magyar Károly igazgatóságvezető: Szerintem ennek a földmunkának, így az elhangzottak 
alapján, részünkről különösebb akadálya nincsen, de ha jól értem, akkor oda anyagi 
támogatást vársz erre a részre, mármint a földmunka részére. 
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Bíró Péter: Várnánk anyagi támogatást, ha nincsen, akkor is meg tudjuk oldani, mert menni 
kell oda. Telephely is van ott nekem, birtokom is van és nem tudom használni, nem tudom 
megközelíteni, tehát akadályozza a vállalkozást is, meg a birtoknak a használatát. 
 
Magyar Károly igazgatóságvezető: Ugyan eredetileg az volt, hogy a betonozás részbe az 
önkormányzat nem száll bele semmilyen módon, csak a közút kezelőjét adjuk ki, de akkor most 
ez új, valamilyen szinten ehhez kapcsolódik nyilván itt a szinteknek az egységesítése, ami a 
földmunkát jelenti. Ugye jól értem?  
 
Bíró Péter: 2,5 millió forint önerő jelentkezés van Pintes tető, Csomorika szakaszoknak az 
ellátására vagy anyagi önerőhöz, illetve 55 vízigény van még ezen a környéken, ebben kell 
gondolkodni összességében. 
 
Magyar Károly igazgatóságvezető: Azt beszéltük, hogy a víz ott azért egy kicsit írreális 
elképzelés és a közútkezelői 100 méterről szól, nem a 300-ról, ugye azt is beszéltük. 
 
Rácz Zoltán elnökhelyettes: Én azt javasolnám, tekintettel arra, hogy itt egy tereprendezés 
készült gyakorlatilag, egy hupninak a betöltése és annak a kialakítása, én azt javaslom, hogy 
ha ez elkészül, akkor kapjon egy értesítést a Városüzemeltetés és vegye át ezt a részt, hogy a 
későbbiekben mindenki nyugodt legyen, hogy nem valamiféle bizonytalan megoldás készül, 
hanem az valóban teljesen rendben van, mert egyébként ezen múlik az egész, a kőágyazatot 
nem egy nagy csoda megépíteni, hogy ha ezt a földmunkát rendesen megcsinálják, akkor 
tulajdonképpen ez egy működőképes út lehet. Köszönöm. 
 
Bíró Péter: Szeretném ismételten felhívni a figyelmet arra, hogy a tömörített föld és bármilyen 
más kiszúzalékos réteg ezen a területen a meredekség miatt nem állandó. Egy eső után már 
komoly vályúk és járatok keletkeznek, tehát mindenképpen szilárd burkolattal kell ellátni a 
teljes szakaszt, a földmunkára nem tudunk olyan garanciát vállalni, mert készen lesz ugye 
nyilvánvalóan, de nem fogja tartani azt az állapotot, azt is sürgősen kell utána 
szilárdburkolattal ellátni. 
 
Rácz Zoltán elnökhelyettes: Gondolom, a Karcsiék 1 nap alatt meg tudják nézni, át tudják 
venni. 
 
Máté Péter tag: Én úgy értettelek, hogy van egy 300 méteres szakasz, aminek a közepét azt 
megcsináljátok, az elejét meg a végét meg csináljuk meg mi. 
 
Bíró Péter: Igen. 
 
Máté Péter: Ez teljesen más, mint az előterjesztésben van. 
 
Magyar Károly igazgatóságvezető: A mostani közútkezelői engedély kiadása arról szól, hogy a 
meglévő betonutat folytatnák betonos burkolattal 100 méter hosszan. Amiről a Péter beszél, 
az ennek a plusz 100 méternek a plusz 200 métere, tehát ami felér a Lisztes tetőre. Én erre 
mondtam, hogy ez már más kategória, ott 300 méter útról beszélünk, ott már vizet akartok, 
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ez horror összeg és én 120 tanyának nem csinálnék vizet, most megmondom őszintén. 
Hidroglóbuszt építsünk oda milliárdokért, de tudom, most nem erről szól az előterjesztés. 
Arról szól, hogy a meglévő betonutat folytatnák 100 méter hosszan, gyakorlatilag a Péter 
telkéig, ugye amit ő is finanszírozna és én azért mindenképpen azt a 3 évet kivárnám, tehát én 
nem szeretném mindjárt átvenni, nem ismerem a kivitelezőt. Megítélésem szerint az árajánlat 
irreálisan alacsony, tehát amikor ő kért többet, 10-15, 12 milliókról beszélünk, ez a mostani 
adott 3-at. Én ezért tettem bele gyakorlatilag ilyen biztosítékot az önkormányzat részéről, 
mert hogy ha 3 év múlva is ott áll és rendben van, akkor semmi akadálya, de lehet ez 2 év, 1 
év. Köszönöm. 
 
Bomba Gábor elnök: Maradjunk a tárgynál szerintem. Azt beszéltük, hogy meghallgatjuk a 
kérelmezőnek a plusz igényeit és majd arról is fogunk tárgyalni. Most az út folytatásáról kéne 
döntést hozni azzal, hogy megcsinálja a tereprendezést, de értettük a problémát, hogy a 
tereprendezés után rövidesen döntenünk kéne abban, hogy tudunk-e oda utat építeni, mert 
egyébként teljesen fölösleges a fölötte lévő tereprendezés így, ha jól értettem. Beszélünk még 
erről, de akkor most ne akadályozzuk az útépítést azzal, hogy még további döntéseket hozunk 
vagy elhalasztjuk. Szerintem erről most döntsünk azzal, hogy nyilván itt fogja hagyni a 
kérelmet meg az egyéb dolgot, majd megvizsgáljuk és akkor azt is napirendre vesszük, nyilván 
a költségvetésnek a függvényében is, ha már látjuk, hogy mi mennyi.  
 
Rácz Zoltán elnökhelyettes: Annyi kiegészítés, hogy a földmunka elkészülte után értesítse a 
Városüzemeltetést. 
 
Bomba Gábor elnök: Annyival egészítenénk ki a határozati javaslatot, hogy akkor a kérelmező 
vállalja a tereprendezést, a Városüzemeltetés pedig utána szemrevételezi, hogy megfelelő-e 
az ahhoz például, hogy egy újabb réteget rá lehessen majd később tenni, ha így mindenkinek 
megfelel. 
 
Magyar Károly igazgatóságvezető: A tereprendezés alatt mit értünk? Mert a Péter betonozni 
szeretne, tehát betonfelülettel ellátni. Az én fogalmaiban a tereprendezés az nem betonozás. 
 

Rácz Zoltán elnökhelyettes: Pont erről beszélgetünk. Tehát amikor a földmunka elkészült, 
akkor kimegy valaki tőletek megnézni, hogy teljesen korrekt, minden rendben van-e, és utána 
betonozhat. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 
179/2023. (VIII.16.) határozata 

a Szekszárd, 7458 hrsz-ú út szilárd burkolattal történő ellátásával kapcsolatos kérelemről 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési 
Bizottsága jóváhagyja és elfogadásra javasolja a Szekszárd, 7458 hrsz-ú út 100 méter hosszan 
szilárd burkolattal történő ellátásával kapcsolatos kérelemről szóló előterjesztésben szereplő 
feltételekkel meghatározott közútkezelői nyilatkozat kiadását, és felhívja a Polgármesteri 
Hivatalt arra, hogy készítse el a jelzett útszakasz előterjesztésben szereplő feltételekkel 
történő kezeléséről szóló megállapodás tervezetet, amely a Kérelmező és az Önkormányzat 
között fog létrejönni. A bizottság javasolja továbbá, hogy a Polgármesteri Hivatal a földmunka 
elkészítéséről kérjen tájékoztatást a kérelmezőtől annak érdekében, hogy szemrevételezhesse 
a további lehetőségeket.  

 
Határidő: 2023. augusztus 31. 
Felelős: Magyar Károly igazgatóságvezető, dr. Bagó Anita Szilvia osztályvezető 
 
2. napirendi pont: 
A Szekszárd Alsóutca-Csatár-Bakta 2023 Civil Egyesület közterület használati díj mellőzése 
iránti kérelme  
(136. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 
Előadó: dr. Varga András osztályvezető 
 

Magyar Károly igazgatóságvezető: Túl sok mindent nem fűznék hozzá, van egy ilyen igény, 
szeretnék a közterület-használati díjat a GVB által elengedtetni. Köszönöm 
 
Máté Péter: Megkerestek engem ezzel, ennek az egyesületnek én is tagja vagyok és a 
körzetemben van, a körzetem szélén. Úgy gondolom, mivel ez egy nonprofit rendezvény és 
ténylegesen lakossági igényeket szolgál, tehát ettől kezdve a közterületfoglalási díjat 
elengedhetjük, itt nem nyereségtermelés van, nem egy üzleti tevékenység. Mondjuk 
meglepően sok az összeg, de nagy a terület, azért van. A Csatári Üzletháznak a parkolójáról 
beszélünk, ami most jelenleg nem üzemel, a CBA bezárt, tehát ettől kezdve azon a területen 
szeretnének egy meglepően nagy, kétnapos rendezvényt tartani. Ez az első ilyen rendezvény, 
elvileg hagyományteremtő szándékkal, úgyhogy én azt javaslom, hogy engedjük el 
közterületfoglalási díjat, ilyen esetekben el szoktuk engedni egyébként. 
 
Bomba Gábor elnök: Köszönöm. Általában ez volt a stratégia. 
 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 

180/2023. (VIII.16.) határozata 
a Szekszárd Alsóutca-Csatár-Bakta 2023 Civil Egyesület közterület használati díj 

mellőzésére vonatkozó kérelméről 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019. (XII.23.) önkormányzati 
rendelet 1. melléklet Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság alcím 1.1 pontjában, továbbá a 
közterületek használatáról szóló 4/2019. (II.5.) önkormányzati rendelet 15. § (2) 
bekezdésében kapott felhatalmazás alapján eljárva, a Szekszárd  Alsóutca-Csatár-Bakta 2023 
Civil Egyesület „Csatári Sokadalom” elnevezésű rendezvényének lebonyolítása kapcsán 
benyújtott, a közterület használati díj elengedésére vonatkozó kérelmét támogatja, és 
hozzájárul a közterület használati díj mellőzéséhez. 
 
Határidő: döntéshozatal napja 
Felelős: Magyar Károly igazgatóságvezető 
 

3. napirendi pont: 
Javaslat a „TOP-6.6.1-16-SE1-2020-00004 azonosítószámú Felnőtt háziorvosi rendelők 
kialakítása Szekszárdon” című pályázat keretében mérföldkő módosítási igényre 
(138. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Gerzsei Edit igazgatóságvezető 
Előadó: Kocsis Anikó osztályvezető 
  

Bomba Gábor elnök: Anikó, légyszíves röviden ismertesd az előterjesztést. 
 
Kocsis Anikó osztályvezető: Tényleg csak 2 mondatban szeretném ismertetni. Jelenleg zajlik 
az alvállalkozó kiválasztására kiírt közbeszerzési eljárásunk, most vagyunk a hiánypótlási 
szakaszban. Nagyon sok a hiánypótlási kérés, 4 munkanapban határoztuk meg a hiánypótlás 
teljesítését az ajánlattevőknek, ez vélhetőleg akkor jövő hét elején lezárul, utána kerül majd 
bírálati szakaszba az eljárásunk. Ennek függvényében legkorábban szeptember elején tudunk 
szerződni az alvállalkozókkal, ez miatt szükséges módosítanunk a mérföldkövet, így a 
beruházás befejezésének a határideje október 30-ára kerülne a mostani terveink alapján.  
 
Máté Péter tag: Ez okoz gondot? 
 
Kocsis Anikó osztályvezető: Hivatalosan olyan jellegű problémát okoz, hogy a karácsonyi 
időszakban is valószínű, hogy erőteljesen kell dolgoznunk, hiszen ugye az uniós forrásokat idén 
december 31-ig kell elszámolni, ami azt jelenti, hogy 31-éig ki kell fizetnünk az összes 
beállításra szánt számlát és 31-ével be kell küldenünk elszámolásra. Ez nem azt jelenti, hogy a 
szakmai zárás is idei évben meg kell, hogy történjen, de amit elszámolni szeretnénk, azokat a 
számlákat nekünk december 31-ig be kell nyújtani. Ez nem a mi közbeszerzésünk, hanem a 
Távhőé, hiszen mi a Távhővel állunk most in-house beszerzéses kapcsolatban. A mi 
apparátusunk, tehát a Beszerzési Osztály segíti és ők koordinálják tulajdonképpen a 
közbeszerzési eljárást, de ebben az esetben a Távhő maga az ajánlatkérő és nekik össze kellett 
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szedni azt a műszaki tartalmat körültekintően, amire alvállalkozókat szeretnének felkérni, de 
ez nem a mi eljárásunk, hanem a Távhőé. 
 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 

181/2023. (VIII.16.) határozata 
a „TOP-6.6.1-16-SE1-2020-00004 azonosítószámú Felnőtt háziorvosi rendelők kialakítása 

Szekszárdon” című pályázat keretében mérföldkő módosítási igényre 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019. (XII. 23.) önkormányzati 
rendelet 1. melléklet GVB alcím 17.2.b. pontja alapján 

 
1. dönt a „TOP-6.6.1-16-SE1-2020-00004 azonosítószámú Felnőtt háziorvosi rendelők 

kialakítása Szekszárdon” című pályázat keretében mérföldkő módosításáról. 
 
Határidő: döntéshozatal napja 
Felelős: Bomba Gábor elnök 
 

2. felhatalmazza a Polgármesteri Hivatalt, a szükséges intézkedések megtételére.  
 
Határidő:  2023. augusztus 25. 
Felelős:  dr. Biró Gyula aljegyző 
 

3.  felhatalmazza az Alpolgármestert a támogatási szerződésmódosítás aláírására. 
 
Határidő: 2023. szeptember 15. 
Felelős: Gyurkovics János alpolgármester 

 

Bomba Gábor elnök: A nyilvános ülés végére értünk, kérem, hogy teremtsük meg a zárt ülés 

feltételeit. 
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További hozzászólás nem hangzott el, így az elnök a nyilvános ülést 9 óra 23 perckor 

berekeszti. A bizottság zárt ülésen folytatja tovább munkáját.  

 
K.m.f 

 
 
 

Máté Péter 
                  jegyzőkönyv-hitelesítő 
 
 
Készítette: 
 

dr. Holczer Mónika 
  jegyzőkönyvvezető 

  
 

Bomba Gábor 
elnök 

 

 

Ellenjegyezte: 
           dr. Biró Gyula 
                aljegyző 

 


